
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 26. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 41
Ministeren bedes oplyse, hvor mange brandmænd, der har fået henholdsvis
afslag og medhold i erstatningssager om erhvervsbetinget kræftsygdom i
hvert af årene i perioden 2012-2017, og om ministeren agter at få sagerne
genoptaget på baggrund af den nye viden om brandmænds øgede risiko for
at få kræft?
Der henvises til artiklen ”Kæmpe kortlægning: Brandmand udsat for kræftrisi-
ko på jobbet”: http://www.mja.dk/artikel/kmpe-kortlgning-brandmand-udsat-for-
krftrisiko-p-jobbet

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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